
Referat af BM Storbylandsby II, afd. 1428, Østjysk Bolig/Lejerbo 

02-01-2024 

Bestyrelsesmedlemmer 

Abby Elangeswaran (ikke til stede) Formand – 2 år 

Louise Strudsholm Bestyrelsesmedlem – 2 år 

Bo Pedersen Bestyrelsesmedlem – 1 år 

Rita Larsen Bestyrelsesmedlem – 1 år 

Daniel Mønster Kasserer – 1 år 

 

Nyheder: Referat: 

Punkt 1: Juleafslutning. Juleafslutning blev afholdt d. 20. december, 

med stort fremmøde. 

Opfølgning:  

Punkt 1: Råderetskatalog. 

 

En workshop er arrangeret med Lejerbo, i 

starten af februar, for at få udarbejdet et 

råderetskatalog. 

 

Punkt 2: Økonomi. Efter korrespondance med Lejerbo, har 

kasserer fået tilsendt oversigt over konto 119, 

og fremgangsmåden for adgang til disse midler 

er blevet klargjort. 

 

Dagsorden:  

Punkt 1: Åben for beboere. Der var ingen fremmødte beboere med 

spørgsmål/forslag. 

 

Punkt 2: Gennemgang af e-mails. En beboer ønsker afklaring om muligheder for 

afskaffelse af haveaffald i forbindelse med at 

foråret er på vej. 

Der ønskes afklaring om omfanget af hvem der 

har ansvaret for hvad, i vores udearealer. 

Disse emner er vi stadig i gang med at få 

undersøgt. 

Til sidst følger et ønske om at det bliver 

tydeliggjort overfor beboerne, hvordan man 

skiller sig af med storskrald. 

 

Punkt 3: Udarbejdelse af dagsorden, referat 

og forretningsorden. 

Formatet for dagsorden, referat og 

forretningsorden blev vendt, for at skabe mere 

struktur for bestyrelsesmøderne.  

Der laves et udgangspunkt til dagsorden og 

forretningsorden, inden næste møde. Herefter 

er tanken, at de løbende vil blive revideret. 

 

Punkt 4: Informationsdeling i bestyrelsen. Forinden næste bestyrelsesmøde, aftales det, at 

alle bestyrelsesmedlemmer gives adgang til et 

fællesdrev i forlængelses af bestyrelsesmailen. 

Dette er med henblik på at samle bestyrelsens 

arbejde ét sted. 
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02-01-2024 

Eventuelt:  

Punkt 1: Legeplads. Muligheden for en legeplads/legehus drøftes 

fortsat.  

 

Punkt 2: Farlig kørsel. Der blev talt om episoder med farlig kørsel ude 

på vejen, foran en beboers hoveddør. Mulighed 

for at dæmme op for dette, kan undersøges hos 

kommunen. 

 

Næste møde (udkast): d. 05/02/24, kl. 16.30 

Punkt 1: Forberedelse til ”råderets”-

workshop. 

Før og under mødet, vil bestyrelsen forberede 

materiale til råderets-workshoppen. 

Punkt 2: Godkendelse af forretningsorden 

udarbejdet af formand.  

 

 


